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PROTOKÓŁ NR LIII/2024 

z sesji Rady Gminy Baranów 

odbytej w sali Baranowska Chata 

w dniu 23 kwietnia 2024 roku 

 

Ad.1 Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer, zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie gminnym, 

otworzył LIII sesję Rady Gminy Baranów o godz. 12:00. Powitał Radnych (lista obecności Radnych 

stanowi załącznik nr 1 do protokołu, nieobecni: Radna T.Jerzyk, Radny P.Marciniak, Radny M.Tyra), 

Panią Wójt Bogumiłę Lewandowską – Siwek, pracowników Urzędu Gminy oraz informatyka.  

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że obecnych jest 12 Radnych, co stanowi 

quorum przy którym Rada Gminy może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

Przewodniczący Rady poinformował, że obrady Rady Gminy Baranów są rejestrowane za pomocą 

urządzeń nagrywających obraz i dźwięk (odczytana została klauzula informacyjna RODO).  

Transmisja obrad dostępna jest pod adresem: https://baranow.esesja.pl/transmisja/49582/sesja-rady-w-

dniu-23-kwietnia-2024.htm 

 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad.  

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy jest wniosek o zmianę porządku obrad.  

Wójt Gminy Baranów B.Lewandowska - Siwek zgłosiła wniosek w sprawie zmiany porządku obrad 

poprzez dodanie w punkcie 11 porządku obrad, projektu uchwały w sprawie objęcia dodatkowych 

udziałów przez Gminę Baranów w podwyższonym kapitale zakładowym Spółki Wodociągi Kępińskie 

Sp. z o.o. z siedzibą w Kępnie. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zgłosił drugi wniosek w sprawie zmiany porządku obrad 

poprzez dodanie w punkcie 12 porządku obrad, projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

Wójta Gminy Baranów 

Przystąpiono do głosowania wniosków w kolejności ich zgłoszeń: 

Głosowano wniosek w sprawie: zmiany porządku obrad poprzez dodanie w punkcie 11 porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie objęcia dodatkowych udziałów przez Gminę Baranów w 

podwyższonym kapitale zakładowym Spółki Wodociągi Kępińskie Sp. z o.o. z siedzibą w Kępnie 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Marian Kremer, Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa 

Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Elżbieta Woźniakowska, Marta 

Wylęga, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (3) 

Teresa Jerzyk, Piotr Marciniak, Marcin Tyra  
 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: zmiany porządku obrad poprzez dodanie w punkcie 12 porządku 

obrad, projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Baranów 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

https://baranow.esesja.pl/transmisja/49582/sesja-rady-w-dniu-23-kwietnia-2024.htm
https://baranow.esesja.pl/transmisja/49582/sesja-rady-w-dniu-23-kwietnia-2024.htm
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Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Marian Kremer, Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa 

Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Elżbieta Woźniakowska, Marta 

Wylęga, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (3) 

Teresa Jerzyk, Piotr Marciniak, Marcin Tyra  
 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.  

 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer przedstawił porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Informacja Wójta Gminy Baranów nt. działalności w okresie międzysesyjnym oraz nt. uchwał 

podjętych na poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Baranów nt. działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu na 2024 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Baranów na lata 

2024-2028. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców 

realizujących nowe inwestycje na terenie Gminy Baranów w ramach pomocy de minimis. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego 

uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym w publicznych przedszkolach oraz oddziałach 

przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Baranów. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia dyrektorów placówek oświatowych z obowiązku realizacji 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć w roku szkolnym 2024/2025. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla  działki nr 389 w miejscowości Grębanin. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie objęcia dodatkowych udziałów przez Gminę Baranów w 

podwyższonym kapitale zakładowym Spółki Wodociągi Kępińskie Sp. z o.o. z siedzibą w Kępnie 

12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Baranów. 

13. Informacja nt. interpelacji i zapytań Radnych. 

14. Wolne wnioski i informacje. 

15. Podsumowanie kadencji 2018-2024 przez Wójta i Radę Gminy Baranów. 

16. Zamknięcie sesji.      

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie porządku obrad 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Marian Kremer, Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa 

Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Elżbieta Woźniakowska, Marta 

Wylęga, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (3) 

Teresa Jerzyk, Piotr Marciniak, Marcin Tyra  
 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad. 3 Informacja Wójta Gminy Baranów nt. działalności w okresie międzysesyjnym oraz nt. 

uchwał podjętych na poprzedniej sesji. 

Pani Wójt B.Lewandowska – Siwek przedstawiła informacje nt. działalności w okresie 

międzysesyjnym oraz nt. uchwał (06:57– 09:38 minuta transmisji). 
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Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy są jakieś pytania do Pani Wójt – brak. 

 

Ad. 4 Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Baranów nt. działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer powiedział, że do biura rady w okresie od ostatniej sesji 

wpłynęły: sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Baranów za 2023 rok oraz sprawozdanie 

finansowe Gminnej Biblioteki Publicznej za 2023 rok – oba sprawozdania zostały Radnym przesłane 

mailowo oraz w systemie e-sesja.  

Zapytał czy są jakieś pytania? - Brak. 

 

Ad. 5 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2024 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił Panią Wójt B.Lewandowską – Siwek o omówienie 

projektu uchwały. 

P.Wójt przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały (10:49 – 17:54 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy  M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. 

Radny G.Bystry zapytał o kwotę 500 tys. zł na koszty postępowania sądowego. 

P.Wójt powiedziała, że koszty te związane są z mediacjami z firmą, która zeszła ze szkoły. Mediacje 

te trwają od 2018 roku.  

Wobec braku dalszych pytań przystąpiono do głosowania projektu uchwały bez odczytywania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2024 rok  

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Marian Kremer, Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa 

Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Elżbieta Woźniakowska, Marta 

Wylęga, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (3) 

Teresa Jerzyk, Piotr Marciniak, Marcin Tyra  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr LIII/454/2024 - stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu. 

 

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Baranów na 

lata 2024-2028. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił Panią Wójt B.Lewandowską – Siwek o omówienie 

projektu uchwały. 

P.Wójt przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały (19:51 – 22:07 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania projektu uchwały bez odczytywania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Baranów na lata 2024-2028  

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Marian Kremer, Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa 

Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Elżbieta Woźniakowska, Marta 

Wylęga, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (3) 
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Teresa Jerzyk, Piotr Marciniak, Marcin Tyra  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr LIII/455/2024 - stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu. 

 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców 

realizujących nowe inwestycje na terenie Gminy Baranów w ramach pomocy de minimis. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił Panią Wójt B.Lewandowską – Siwek o omówienie 

projektu uchwały. 

P.Wójt przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały (22:56 – 25:03 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania projektu uchwały bez odczytywania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości dla 

przedsiębiorców realizujących nowe inwestycje na terenie Gminy Baranów w ramach pomocy de 

minimis  

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Marian Kremer, Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa 

Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Elżbieta Woźniakowska, Marta 

Wylęga, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (3) 

Teresa Jerzyk, Piotr Marciniak, Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr LIII/456/2024 - stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu. 

 

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie wysokości opłaty za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym w publicznych przedszkolach 

oraz oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Baranów. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownik Centrum Usług Wspólnych w 

Baranowie Sylwię Szmaję o omówienie projektu uchwały. 

P.Kierownik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały (26:08 – 26:55 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania projektu uchwały bez odczytywania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wysokości opłaty za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym w publicznych przedszkolach oraz 

oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Baranów 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Marian Kremer, Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa 

Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Elżbieta Woźniakowska, Marta 

Wylęga, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (3) 

Teresa Jerzyk, Piotr Marciniak, Marcin Tyra  
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Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr LIII/457/2024 - stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu. 

 

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia dyrektorów placówek oświatowych z obowiązku 

realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć w roku szkolnym 2024/2025. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownik Centrum Usług Wspólnych w 

Baranowie Sylwię Szmaję o omówienie projektu uchwały. 

P.Kierownik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały (27:55 – 28:37 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania projektu uchwały bez odczytywania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia dyrektorów placówek oświatowych z 

obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć w roku szkolnym 

2024/2025 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Marian Kremer, Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa 

Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Elżbieta Woźniakowska, Marta 

Wylęga, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (3) 

Teresa Jerzyk, Piotr Marciniak, Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr LIII/458/2024 - stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu. 

 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla  działki nr 389 w miejscowości Grębanin. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i 

Inwestycji Andrzeja Kiedosa o omówienie projektu uchwały. 

P.Kierownik przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały (29:32 – 30:18 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania projektu uchwały bez odczytywania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla  działki nr 389 w miejscowości Grębanin. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Marian Kremer, Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa 

Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Elżbieta Woźniakowska, Marta 

Wylęga, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (3) 

Teresa Jerzyk, Piotr Marciniak, Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr LIII/459/2024 - stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu. 
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Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie objęcia dodatkowych udziałów przez Gminę Baranów w 

podwyższonym kapitale zakładowym Spółki Wodociągi Kępińskie Sp. z o.o. z siedzibą w Kępnie. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i 

Inwestycji Andrzeja Kiedosa o omówienie projektu uchwały. 

P.Kierownik przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały (31:19 – 31:58 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania projektu uchwały bez odczytywania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie objęcia dodatkowych udziałów przez Gminę 

Baranów w podwyższonym kapitale zakładowym Spółki Wodociągi Kępińskie Sp. z o.o. z siedzibą w 

Kępnie  

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Marian Kremer, Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa 

Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Elżbieta Woźniakowska, Marta 

Wylęga, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (3) 

Teresa Jerzyk, Piotr Marciniak, Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr LIII/460/2024 - stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu. 

 

Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Baranów. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Radną Ewę Marszałe o omówienie projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji E.Marszałek przedstawiła uzasadnienie do 

projektu uchwały (32:57 – 35:27 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania odczytanego projektu uchwały.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Baranów  

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Marian Kremer, Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa 

Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Elżbieta Woźniakowska, Marta 

Wylęga, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (3) 

Teresa Jerzyk, Piotr Marciniak, Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr LIII/461/2024 - stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu. 

 

Ad. 13 Informacja nt. interpelacji i zapytań Radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer powiedział, że w okresie od ostatniej sesji do biura Rady nie 

wpłynęły żadne interpelacje czy zapytania. 

 

Ad. 14 Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? 

Brak. 
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Ad. 15 Podsumowanie kadencji 2018-2024 przez Wójta i Radę Gminy Baranów. 

Wójt Gminy Baranów Bogumiła Lewandowska – Siwek oraz Przewodniczący Rady Gminy Baranów 

Marian Kremer przedstawili podsumowanie mijającej kadencji samorządu terytorialnego. Głos w w/w 

punkcie zabrał również Radny Grzegorz Bystry (37:56 – 59:34 minuta transmisji). 

 

Ad. 16 Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer  wobec zrealizowanego porządku obrad, zamknął posiedzenie 

LIII sesji o godz.: 13:02 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Protokół sporządziła:  

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy 

Małgorzata Fras 

 

 

Podpisał: 

Przewodniczący Rady Gminy Baranów 

                    Marian Kremer 

 

 

 


